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Z á p i s n i c a    č.  3 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 4. 4. 2012 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    9 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: JUDr. Š. Kubík a P. Rakús – ospravedlnení 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Vstup mesta Vrbové do Združenia obcí subregiónu Pod Bradlom 

3. Návrh na uznesenie 

4. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 8 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišiel ešte 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – R. Bartakovič, členovia – 

PhDr. J. Miklášová a Ing. J. Duračka. 

prítomných: 8 

za: 8                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. N. Horská a Mgr. R. Just. 

prítomných: 8                                                                                                                      

za: 8                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška a Dott. Mgr. Ema 

Maggiová. 

prítomných: 8 

za: 8                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program zasadnutia MsZ uvedený na pozvánke. Mgr. Just 

navrhol riešiť financovanie MFK. Navrhlo sa zvolať širšie stretnutie za prítomnosti Ing. Adamca 

a doriešiť tieto záležitosti tam. Zároveň by sa tam doriešilo aj osvetlenie na ZŠ počas jesene 

a zimy. Pani Sabová preverí u audítorky odmeňovanie trénerov u mládežníckeho futbalu. 

Hlasovalo sa o programe tak, ako bol uvedený na pozvánke 

prítomných: 8 

za: 8                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Vstup mesta Vrbové do Združenia obcí subregiónu Pod Bradlom 
 

 Tento bod otvoril primátor. Bol predložený návrh na uznesenie, ale uznesenie nebolo 

vykonateľné. Vykonateľné uznesenie je to, ktoré bolo prijaté a primátorom podpísané. Bola 
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požiadavka poslancov zvolať dnešné zasadnutie. Bol prizvaný aj p. Ján Valihora, ktorý je 

kompetentný odpovedať na otázky poslancov. Vstup do tohto združenia je potrebné schváliť 

nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov a následne na zhromaždení starostov a obcí tohto 

združenia. Poslanci dali slovo p. Valihorovi, aby mohol bližšie ozrejmiť činnosť a ciele tohto 

združenia. Čo sa týka cyklotrasy, združenie vypracuje projekt. V priebehu letných mesiacov sa 

budú môcť poslanci s ním oboznámiť. Na svojej webovej stránke uverejnia informácie o meste 

Vrbové a doplnia kalendár aktivít združenia doplnený o aktivity, ktoré robí mesto Vrbové. Do 

rezortu Piešťany sa mesto Vrbové samo nedostane. Musí to byť väčšia destinácia. Všetky 

prostriedky idú z grantu. Majú mechanizmus ako to riešiť. Je tam podvojné účtovníctvo, audit, 

správy o činnosti. V minulosti bolo Vrbové a Brezová pod Bradlom susedia. Verí, že sa na túto 

minulosť tá spolupráca nadviaže – na to dobré, čo tu bolo. 

 

Rozprava: 

Mgr. Just – nám ide predovšetkým o cyklotrasu. Vrbové už má predstavu, kadiaľ by tá trasa mala 

ísť. 

p. Valihora – je dôležité, aby občania mali dobrý prístup na priehrade. Chýba osvetlenie na 

Hoštákoch – Rekreačná ul. Urobia to tak, aby mohli ísť pešo aj na bicykli. Už majú nejaké návrhy 

od architekta, boli by tam informačné tabule. 

Mgr. Just – tá trasa okolo priehrady – tá ľavá strana, pokiaľ je k.ú. Vrbové. Nebolo by to zaujímavé 

pre Vrbové, ak by to nemalo pokračovať ďalej, kde nie je asfaltová cesta. Ako to bude hradené? 

p. Valihora – v k.ú. Vrbové aj k.ú. Prašník musí byť po existujúcej poľnej ceste asfaltový chodník. 

pokračovalo by sa ďalej. Môže sa to zrealizovať len zo štrukturálnych fondov. Náklady mesta budú 

5 % a znášať úroky. Spravidla tie náklady sú zhruba 10 % všetkých nákladov. Odhaduje to na 

350 tis. € komplet všetky náklady. Projekt, ktorý sa vypracuje, je pre členov zadarmo. 

p. Spál – cyklotrasa by išla štadión – Hoštáky – cesta popod chaty a smerom U Boorov by 

pokračovala. 

p. Valihora – nechá to na posúdenie odborníka. 

p. Spál – či sa počíta s okruhom okolo priehrady. 

p. Valihora – áno, v budúcnosti, ale na vrub Vrbového. 

Mgr. Just – kto bude žiadateľom tej cyklotrasy? 

p. Valihora – žiadateľ bude Subregión pod Bradlom a zainteresované budú dotknuté obce. 

p. Spál – Prašník ste neoslovili? 

p. Valihora – nech sa dohodnú štatutári mesta a obce. 

primátor – oni sú s tým oboznámení a majú záujem na tom participovať. Má znalosť, že Prašník je 

na tom lepšie ako Vrbové. 

Mgr. Sitárová – či tá činnosť sa bude realizovať formou verejného obstarávania. 

p. Valihora – samozrejme. Ešte pred vyplatením prídu na kontrolu z riadiaceho orgánu. 

Mgr. Sitárová – či to bude vlastníctvo združenia alebo obce. 

p. Valihora – žiadateľom bude Subregión. On spraví zmluvu o prenájme na 5 rokov (max. 7). 

Združenie to má v prenájme. Po 5 – 7 rokoch sa to vráti do majetku mesta – bezodplatne. 

Ing. Horská – ako poslanci nie sú proti tomu. Ale finančná situácia mesta nie je dobrá. Znamená to, 

že každý platí pri realizácii len ten projekt. Mali by teda rátať 10 % nákladov. Väčšia ťarcha by 

bola na Prašníku. Vo Vrbovom je malý úsek cyklotrasy. 

p. Valihora – ak náklady vyjdú 350 tis. €, určite podiel Vrbového bude menší. Vy dnes rozhodujete 

o vstupe. 

Ing. Horská – členský príspevok, fixná čiastka, 10 % nákladov. 

p. Valihora – členské budete platiť až od momentu vstupu, I. štvrťrok platiť nebudete. 

primátor – tie prostriedky pri úprave rozpočtu sa určite nájdu. 

Mgr. Just – kedy to v reálnom horizonte bude? 

p. Valihora – doteraz sme mali zo štrukturálnych fondov vyčerpaných asi 70 % , ale máme asi 

20 %. To sú peniaze, ktoré sa nevyužili. Máme na to dva roky tie financie preinvestovať. Ale myslí 

si, že ten horizont je tri roky. 
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3. Návrh na uznesenie 
 

Uznesenie č. 35/IV/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

žiadosť o pristúpenie mesta Vrbové k Zmluve o založení Združenia obcí subregión Pod Bradlom 

a Stanovám Združenia obcí subregión Pod Bradlom z 11. 4. 2007. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

4. Záver 
 

Zasadnutie MsZ bolo ukončené o 17.30 hod.   

 

Vo Vrbovom, 11. apríla 2012 

 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Nina Horská, v.r.  ................................................. 

 

2.   Mgr. René Just, v.r.  ................................................. 


